
Referat fra bestyrelsesmøde den 15. Juni 2017 
 
 
Til stede er: Karl Åge, Thomas, Simon, Mie, Annette og Karen  
 
Fra formanden 
 

- Forsikringssag 
Vi skriver brev til de involverede   

 
- Vi har talt om ulovligt byggeri og havelejer der ikke har betalt haveleje.  

Annette formulerer breve til de forskellige.  
 

- Møde med vurderingsudvalg 
Vi får lavet et møde med vurderingsudvalget for at snakke procedure.  

 
- Bestyrelsen 

Michael er sygemeldt og vi har talt om arbejdsopgaver.  
 
 

- Præmiehaver 
Der er planlagt præmiehavevandring for præmieudvalget og bestyrelsen den 25. Juni.  
Vi går ud i haveforeningen onsdag den 21. kl 18.30 for at finde kandidater.  
 

 
- Morgenmadsarrangementer 

Fællesmorgenmad arrangeres.  
Der har været fint fremmøde, men der er også plads til flere.  
Vi har tænkt på at et loppemarked i forbindelse med morgenmaden ville være en god ide.  

 
 
 
Fra kassereren 

- Opsparing 
Pengene til opsparing skal opkræves sammen med havelejen.  
 

- Papirer fra banken 
Simon har nogle papirer der skal underskrives.  
 

- Haver der ikke har betalt leje. 
To haver har ikke betalt deres haveleje. Simon skriver mail til skyldnere.  
 

- Boxer abonnement 
Vi overvejer at opsige vores boxer abonnement, grundet manglende brug.   
 

- Mulige eksterne kasserer 
Vi har fået tilbud fra en ekstern kasserer, tilbuddet lyder på 62.000/år. Vi er så heldige ikke 
at skulle tage brug af dette tilbud da vi har fået Simon ind i bestyrelsen.  



 
 
 
Fra næstformand  

- Fællesarbejde  
Vi kunne godt bruge større opbakning til fællesarbejde.  
 

 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 3/8/17 


